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REFERAT AF KREDSBESTYRELSESMØDE 
D. 2. juni 2022 

 
Venlig hilsen 

 
 Tina Hansen  

Næstformand 

 

 
Dagsorden   Beslutninger 

Deltagere: Klaus, Vivi, Ulla, Diana, 

Pernille, Maria Boline, Maria B, Lars, 

Ann, Lone, Lisbeth og Tina. 

 

 

 
 

 
 

Afbud: Matilde 

 

 

 

Ref.:  Tina Hansen 

 

 
1. 

Bemærkninger til referat og 

beslutninger fra sidst 

 

2. Beslutningspunkter  

 

2.a. Generalforsamling    

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Stedet er flyttet fra DGI huset i 

Vordingborg til Kikko i Nykøbing F, ellers 

kunne vi risikere at vi skulle sidde nede i 

hallen. Deres mødelokale egner sig ikke til 

over 50 

Michael Svendsen kommer og holder 

oplæg om forandringer på arbejdspladsen, 

det skulle være med den humoristiske 

Socialpædagogernes 

Landsforbund 

 

Kæpgårdsvej 2 A 

4840 Nr. Alslev 

 

Telefon 7248 6500 

Fax 7248 6510 

 

 

 

 

 

Ref.   

J.nr.   
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2.b. Kongres 

 

 

 

 

 

2.c. Støtte til ukrainske flygtninge  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

2.d Folkemøde Møn  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

vinkel. 

Den mundtlige beretning: 

Følgende sender indlæg til punkterne: 

Familieplejerne – Ann 

Børn og unge – Ann 

Indsats på studiestederne – Tina 

Rekrutterings udfordringer – Maria Boline 

FPU og faglige frontløbere – Diana 

Corona erfaringer – Lisbeth 

Tillidsvalgte – Tina 

Resten af beretningen laves af Lisbet og 

Tina. 

Indlæg sendes til Lisbeth og Tina senest 

20 juni. 

Fristen for indstillinger til prisen er den 9. 

sept., så vi kan nå at behandle det på KB 

mødet 14.9. 

Forslag til budget 2023 laves når flere ting 

er afklaret. Blandt andet kontingent for 

næste år og HK’s 

overenskomstforhandlinger. 

 

Klaus tænker stadig at lave et forslag som 

forpligtiger SL til at arbejde på at ændre 

grænseaftalen på PFF området. Har måske 

også noget om stedtillæg – ligeløn. Måske 

det kun bliver til beretningen. 

 

Bestyrelsen behandlede ansøgningen (som 

ligger under økonomi punktet) De 18.000 

blev bevilliget, særligt på grund af, at 

borgergruppen er udviklingshæmmede.  Vi 

formidler gerne til senior sektionen samt 

vores tillidsvalgte, at de gerne vil i kontakt 

med nogle som vil være frivillige og være 

med til at lave aktiviteter. Vi kontakter 

Socialpædagogen om de vil komme, når 

pengene skal overrækkes samt deler det 

på sociale medier. Tina orienterer Kurt 

som har stået for ansøgningen. 

 

Folkemøde Møn 19+20 august. 

Programmet er ikke helt færdigt. Vi står i 

det store fælles telt med FH. Klaus vil 

gerne arbejde på et debatarrangement om 

rekruttering. Han vil arbejde på at afklare, 

om der er mulige tidspunkter i eget telt. 

Følgende deltager på de 2 dage: 

Fredag: 

Maria Boline. Hele dagen. Tovholder på 

arbejdsgruppen. 

Ann, formiddag. Med i arbejdsgruppen. 

Maria B. Hele dagen. Med i 

arbejdsgruppen. 

Vivi. Eftermiddag. 

Ulla. Fra kl 11.00 

Lisbeth 

Lørdag:  

Klaus fra 10.00. Tovholder på 
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2.e. Overenskomstforhandlinger på det 

private område 

 

 

 

 

 

 

 

2.f. Medlemsundersøgelse  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

2.g. Økonomi 

 

 

2.h. Hovedbestyrelsesmateriale 

 

 

 

arbejdsgruppen 

Lars. 10-16 med i arbejdsgruppen. 

Lisbeth med i arbejdsgruppen. 

Vivi – Hele dagen. 

Maria Boline – Formiddag. 

Diana – Hele dagen. 

 

Benny Andersen er med på et 

landsdækkende digitalt OK medlemsmøde. 

Vi tilbyder besøg på private arbejdspladser 

med overenskomst, om OK 

forhandlingerne i samarbejde med deres 

tillidsrepræsentanter. 

Det kan evt. kombineres med en 

konkurrence med præmier eller Kahoot. 

 

Gennemgang og kort drøftelse af 

medlemsundersøgelsen. 

Problematisk, at når der svares, kan man 

være i tvivl om de tænker på Kredsen eller 

SL centralt. Hvis vi ændrer måde vi 

spørger på, kan det være svært at 

sammenligne de forskellige undersøgelser. 

For at få større svar % kunne vi evt. 

udlodde nogle præmier. Temaet interesse 

varetagelse bliver sat på som tema punkt 

til næste kredsbestyrelses møde. 

 

Første kvartal + medlemstal gennemgået. 

 

 

5.3: Der var generelt opbakning til at 

kontingentet kun skulle stige 13 kr. i 

2023. 

5.4: Der var et ønske om, at kredsene 

blev sikret indflydelse på, hvem som evt. 

blev ansat som politisk konsulent, til at 

understøtte kredsen, samt hvad 

vedkommende skulle lave. 

5.13.2: Forberedelse til kongressen; Når vi 

modtager materialet i starten af juli, 

sendes det ud til kredsbestyrelsen, så vi 

hver især kan forberede os. Det kan være 

små møder med kolleger – 1 til 1 samtaler 

– involvering af tillidsrepræsentanter. 

Det vil også blive indtænkt på 

generalforsamlingen under fremtidigt 

arbejde. + temadrøftelse i 

kongresdelegationen. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



4 

 

 

 

 

3. 

Lukket punkt  

 

Intet 

4. 

Orientering fra: 

 

. 

4 a.  

Kredsbestyrelsesmedlemmer  

Klaus orienterede om et arrangement i 

deres Faglige selskab om selvskadende 

adfærd. Kredsen kendte ikke til 

arrangementet, så det er ærgerligt, da vi 

gerne vil reklamere for det på vores 

hjemmeside, nyhedsbrev og Facebook. 

Klaus undersøger på muligheden for at 

rykke tilmeldingsfristen, så vi kan nå at få 

det ud. 

4 b. 

Kredskontoret 

 

5. Nyhedsbrev Juni nyhedsbrevet sendes ud i dag. Kom 

gerne med indlæg til nyhedsbrevet efter 

sommerferien. Frist 25 august. 

6. Næste kredsbestyrelsesmøde Den 14. sept. med temadrøftelse om 

interessevaretagelse. 

7. Evt.  

 

 

 

 

 

 


